



For immediate release:

31 August 2018

A Colourful Journey At NABA Theatre

Phnom Penh, Cambodia, 31 August 2018 – A brand new NagaWorld production entitled Viva La Colours 2 has arrived at NABA Theatre @ Naga2! The free show is the second instalment of the highly popular Viva La Colours and will be performed every Wednesday to Sunday from 1 September till 23 September. Be among the first to enjoy this enchanting story of a girl's magical journey from her black and white life to a vibrantly coloured dream world.

Starring an international cast of talented performers from Russia, Colombia, Taiwan, Mongolia, the Philippines and Cambodia, the show features exciting costumes, moving set pieces and spectacular new video projections at Cambodia's first 3D video mapping theatre! Special choreographed dance sequences range from heart-warming to thrilling, and singers perform classic pop hits spanning several decades to ensure audiences of all ages are completely entertained.

Making their NagaWorld stage debut as part of Viva La Colours 2 is Double Power, a Russian duo who perform a dynamic display of spinning LED lights that transform into a multitude of mesmerising colourful patterns. The 45-minute long show starts from 7:30pm on Wednesdays to Sundays, with doors to NABA Theatre foyer opening at 7pm. 1,000 seats are allocated for free each night on a first-come-first-served basis.

Prior to enjoying Viva La Colours 2, indulge in the incredible 2-for-1 offer on buffet dinners at 2Pangea (Level 2, Naga2) from 5:30pm to 7:30pm. At only \$33 for 2 persons, savour Phnom Penh's longest buffet line packed with international delicacies and seafood galore.

For an additional after-show treat, head to Food Pavilion (Lower Ground, Naga2) for ice creams at just \$1 each, or sample some freshly-baked handcrafted traditional mooncakes made with premium imported ingredients from NagaWorld's award-winning Chinese restaurants Fortune Palace and Hall of Golden Chimes.

Available in classic Superior White Lotus, all-time favourite Pandan, newly launched flavours Golden Corn and Tangerine Peel with Red Bean, either in plain or with double yolk, these signature mooncakes come in an elegant golden box, a perfect gift to bring home for your loved ones. Purchase mooncakes before 14 September to enjoy a **20% Early Bird discount** or get **30% off** for orders of 50 box sets or above. Relish a spectacular evening out at NagaWorld and rejoice in the Mid-Autumn festivities!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, a state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
៣១ សីហា ២០១៨

សាលមហោស្រព NABA ផ្តល់ជូនការសម្តែងចម្រុះពណ៌វគ្គថ្មី

រាជធានីភ្នំពេញ ៣១ សីហា ២០១៨ ៖ ការសម្តែងថ្មីស្រឡាងរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ ឬព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌វគ្គ ២ ថ្មី បានមកដល់ហើយនៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាវើលដ៍ ២! ការសម្តែងដែលអនុញ្ញាតឲ្យសាធារណជនចូលទស្សនាដោយសេរីនេះ គឺជាការសម្តែងវគ្គទីពីរដែលផ្តល់ជូនពីរៀងរាល់ថ្ងៃពុធ រហូតដល់ថ្ងៃអាទិត្យចាប់ពីព្រឹក្រែងថ្ងៃស្អែករហូតដល់ថ្ងៃទី ២៣ ខែកញ្ញា ។ ក្លាយជាទស្សនិកជនដំបូងដែលមកទស្សនាការសម្តែងដ៏ប្លែកអស្ចារ្យនេះនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២!

ព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌វគ្គទី ២ នេះ ចូលរួមសម្តែងដោយអ្នកសម្តែងអន្តរជាតិដ៏មានទេពកោសល្យមកពីប្រទេសកម្ពុជា រុស្ស៊ី កូឡុំប៊ី តៃវ៉ាន់ ម៉ុងហ្គោលី និងហ្វីលីពីននៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា! ក្រៅពីការសម្តែងសិល្បៈដ៏អស្ចារ្យ ក៏មានការសម្តែងចម្រៀងបែបក្លាស៊ីកដ៏ទាក់ទាញផងដែរដែលនឹងធ្វើឲ្យទស្សនិកជនគ្រប់វ័យទទួលបាននូវអារម្មណ៍រំភើបរីករាយមិនអាចបំភ្លេចបាន!

នាការសម្តែងថ្មីរបស់ណាហ្គាវើលដ៍វគ្គ ២ នេះ ត្រូវបានតុបតែងតាមរចនាបថដ៏ទាន់សម័យ ខណៈអ្នកសម្តែងមកពីប្រទេសរុស្ស៊ីពីររូប នឹងបង្ហាញនូវការសម្តែងជាមួយភ្លើងអិលអ៊ីឌីចម្រុះពណ៌ដ៏ប្លែកដែលអ្នកមិនធ្លាប់ឃើញពីមុន! ការសម្តែងដែលមាន ៤៥ នាទីនេះ ចាប់ផ្តើមពីម៉ោង ៧:៣០ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃពុធដល់អាទិត្យនៅសាលមហោស្រព NABA ដែលបើកទ្វារស្វាគមន៍ចាប់ពីម៉ោង ៧ យប់ ។ សាលមហោស្រព NABA ផ្តល់ជូនជាង ១.០០០ កៅអីរៀងរាល់ព្រឹក មកមុន បានមុន! ទស្សនាដោយសេរី!

មុនទស្សនាការសម្តែងវគ្គ ២ នេះ លោកអ្នកអាចមកពិសាប៊ុហ្វេពេលល្ងាច ២ នាក់គិត ១ នាក់ នៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea (ជាន់ទី ២ ណាហ្គាវើលដ៍ ២) នៅជាប់សាលមហោស្រព NABA ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ ៧:៣០ យប់ ។ ៣៣ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ ២ នាក់! សូមអញ្ជើញមកពិសាប៊ុហ្វេអន្តរជាតិ និងគ្រឿងសមុទ្រនៅភោជនីយដ្ឋានប៊ុហ្វេវែងជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ។ រីករាយតាមចិត្ត!

ហើយបន្ទាប់ពីទស្សនាការសម្តែង ពុកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់អាចទៅញ៉ាំកាវ៉េនៅភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavilion (ជាន់ក្រោមដី ណាហ្គាវើលដ៍ ២) តម្លៃ ១ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះក្នុងមួយស្លាបព្រា ឬទៅជាន់សែនព្រះខែនាំលាភកំពូលរសជាតិរបស់ណាហ្គាវើលដ៍នៅភោជនីយដ្ឋានចិនឈ្នះពាន

រង្វាន់លំដាប់ពិភពលោក Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes ក៏បាន ។



និសេនព្រះខែដែលណាហ្គាវើលដ៍ដាក់លក់ មានរសជាតិគ្រាប់ឈូកស រសជាតិស្លឹកតើយ ព្រមទាំងរសជាតិថ្មី ដូចជា រសជាតិពោត និងរសជាតិក្រូចឃ្វិចជាមួយសណ្តែកក្រហមដែលគ្មានស៊ុតឬមានស៊ុតពីរ និងត្រូវបានវេចខ្ចប់ក្នុងប្រអប់ពណ៌មានជ័យស្រស់ស្អាតជាកាដូដ៍ស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ មិត្តភក្តិ ដៃគូពាណិជ្ជកម្ម និងអ្នកជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក ។ សូមជានិសេនព្រះខែឲ្យបានមុនថ្ងៃទី ១៤ កញ្ញា ដើម្បីទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃពិសេស ២០% ឬទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃ ៣០% សម្រាប់ការកម្ចីងនំ ៥០ ប្រអប់ ឬលើសពីនេះ ។ ទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏រីករាយក្នុងឱកាសបុណ្យនិសេនព្រះខែនៅណាហ្គាវើលដ៍!

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្ចជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ គោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិស្បៀង សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទង ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieoong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即日发布

2018年9月1日

来金界 NABA 歌剧院感受炫彩之秋

金边 9 月 1 日讯，全新制作的炫彩之秋歌舞剧再次盛势登场！这场动人演出，将在今日于金界 2 的 NABA 歌剧院正式拉开帷幕。充满故事情节张力的表演，从 9 月 1 日至 9 月 23 日，每逢周三至周日公演，免费入场！亲身感受这场女孩之魔幻探险之旅，从黑白横跨色彩的斑斓世界。

汇集俄罗斯、哥伦比亚、台湾、蒙古、菲律宾及柬埔寨等地区国际艺人的精湛演出，炫彩之秋歌舞剧无论从特制服装、剧场装置及柬埔寨首家 3D 影像映射，皆带来令人耳目一新的效果！令人热血沸腾及振奋人心的舞蹈场景设计，以及歌手演唱跨越数个年代的经典流行曲，让一家大小都能在优美的歌舞表演中，找到共鸣。

这次炫彩之秋歌舞剧重金邀来俄罗斯的超能双杰，展现动力十足的 LED 炫灯旋转表演，高难度地借着光影拼凑出各式各样的色彩图案。这场为时 45 分钟的表演，每逢周三至周日，每晚从 7 时 30 分开始，观众们可于晚上 7 时入场准备赏剧，每场备有 1000 个免费席位，先到先得。

观赏精彩万分的歌舞剧，还能尽情感受各种饮食优惠！包括金界 2 金大庭餐厅（2 楼）的 2 人 1 价自助晚餐，时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 7 时 30 分。两人同享只需 33 美元，就能享受到金边最长的自助国际美食及各类海鲜。

而赏剧的观众有福了，在观赏炫彩之秋歌舞剧之后，观众们只要前往美食广场（金界 2 底层），以 1 美元就能买到一杯雪糕；此外，由金界旗下得奖餐厅御品轩及金銮殿联手合作，以顶级材料手工烘制新鲜月饼。



今年金界推出的四款低糖月饼口味，包括经典的白玉莲蓉、广受欢迎的翡翠班兰、以及全新口味的黄金玉米及陈皮红豆。全部月饼口味备有原味及双黄任选，配上设计大方得体的金龙月饼礼盒，可谓赠送亲朋好友及企业伙伴的最佳礼品。从即日起至9月14日订购金界金牌月饼，即可享有八折优先特惠，以及七折团购特价（凡订购50盒以上），机会难逢，赶快行动！

今天就来金界共庆中秋佳节，感受魅力娱乐演出及各种特惠吧！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---